
 
 Referat af Fællesbestyrelsesmøde  

Mandag d. 24.2.2025 kl. 17.00-19.00 
Ordstyrer: Christian 
Referent: Heidi 
Afbud:  
Dagsorden: 

 

1. 17.00 – 17.30 
 Nyt siden sidst fra: 

• formanden 

• elevrådet  

• dagtilbud  

• SFO 

• skolen  

• ledelsen 

• lokalrådet 
 

Orientering/drøftelse 

Formanden: 

Der har været møde imellem bestyrelsen fra 

Østerbyskolen, Andst, Skodborg og fremadrettet skal 

Gesten Børnecenter også deltage. Christian foreslår at 

dette foregår to gange årligt. Dette går ledelsen videre 

med. 
Der er arbejdet videre med ideer eller eksisterende 

aktiviteter og disse skal sættes ind i vores trivselshæfte. 

 

Elevrådet: 

Elevrådet er i gang med at planlægge en overnatning for 

4.,5. og 6. klasse. Der er behov for, at bestyrelsen og 

andre frivillige hjælper til. Heidi hjælper elevrådet med 

en skrivelse om overnatningen. 

Elevrådet har arrangeret fastelavnsfest til d. 28.2 

 

Skolemaden fungerer fint, og det er lækkert, at maden 

ikke længere er så ”klamt eller vådt” da det tidligere blev 

pakket varmt ind i plastik. Alle er glade for den nye 
ordning. 
 
Dagtilbud: 

Der skal etableres en mooncarbane på det grønne område 

i børnehaven, og Cecilie Boysen fra bestyrelsen har 

skaffet os 250 dæk. Derudover skal vi have etableret en 

Krible-Krable Zoo til diverse insekter m.m. 
 

Den 20.3 vil der være overnatning i børnehaven, som led 

i afslutningen for girafbørnene som snart skal videre i 

førskoleordningen. 

 
SFO: 

Der er blevet afholdt nytårskur med stor succes. 

Det er tid til at der skal sættes nye børnerekorder, så 

børnene er i tænkeboks i forhold til nye rekorder og evt. 

rekorder de vil slå. 



 

Så siger vi snart på gensyn til Julia, da hun snart skal på 

barsel. 
Der starter en ny praktikant i den kommende uge. 
 
Skolen: 

5. og 6. klasse starter op på naturfagsmaraton, hvor vi fik 

en flot placering sidste år. 

De ordblinde elever fra 6. kl. skal på ordblinde i 

Nørbølling. 

Så har vi haft elever afsted til Teenvolleystævne, og 

andre har været afsted med Skolen i Biografen. 

 
Ledelsen: 

Der indkaldes til Trivselsrådsmøde d. 26.5 kl. 19-21 i 

Mulitsalen 

Lone – vores sekretær er tilbage efter en større 

operation. 

Helle og Heidi er færdige med Drifte og Udviklingsaftalen 

2025 

Der er styr på alt omkring Førskoleordningen. 

Heidi er er færdig med MUS-samtalerne og er så småt 

gået i gang med fagfordelingen. (opgaver fra 

indeværende år) 

Justering af Børnecenterplan, årshjul m.m. 

 

Lokalråd: 

Synes vi sammen med Keld - fik en fin artikel i avisen😊 

 
  

2. 17.30 – 17.50 
Dialogmøde d. 5.3 
 

Orientering/drøftelse/ beslutning 

Punkterne som bestyrelsen ønsker at drøfte med 

udvalget, er sendt afsted. 

Bestyrelsen drøftede endnu engang punkterne. 

Dialogmødet er d. 5.3 kl. 19.50 på Vejen Rådhus. 

 

3. 17.50– 18.20 
Temapunkt ”Folkeskolens 
kvalitetsprogram! 

 
Orientering/drøftelse/beslutning 

Bestyrelsen har fået sendt kompendiet ud til 

gennemlæsning. 

Punktet taget op igen ved kommende bestyrelsesmøde, 

idet der er flere områder vi er nødt til at havde drøftet 

eller tage beslutninger omkring, for at komme videre med 

planlægningen af det kommende skoleår. 



 

4. 18.20 – 18.35 
Fælles drøftelse vedr. brug af diverse 
medier i dagtilbud 

              
Orientering/drøftelse                                           

Bestyrelsen ønsker at der sendes en særskilt skrivelse ud. 

Bestyrelsesformanden udarbejder denne skrivelse 

5. 18.35 – 18.45 
Budgetåret 23/24  
 
 

 
Orientering/drøftelse 

I budgetåret 2023-2024 går vi desværre ud med et 

underskud på ca. 390.000kr. 

Det er bl.a. pga af det faldende børnetal som alle i 

kommunen er berørte af. Vi sendte en stor klasse afsted i 

juni ud og fik en mindre klasse ind i august. 

Samtidig koster vores kursusklassetilbud også, men 

udgiften havde været endnu større – hvis vi ikke havde 

haft netop dette tilbud. 

Ledelsen udarbejder en økonomiske handleplan for 

underskuddet som fremlægges ved kommende 

bestyrelsesmøde.  

6. 18.45 – 19.00 
Evt. 

På nuværende tidspunkt har vi et par nye ansigter 

(praktikanter) i vores SFO, og det skaber lidt forvirring. 

Derfor vil Helle og personalet snarest sørge for, at der 

sættes billeder og navne op- på opslagstavlen v. døren til 

SFOen 

 


